
El Foment fa mig segle 
 
Poliesportiu. El Club Cassanenc fa 50 anys aquest 2 014. És una de les entitats més 
importants de la població, amb 710 socis i més de 3 00 esportistes federats de quatre 
seccions 
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Inauguració de la piscina de Cassà, el 17 de juny de 1967 Foto: FD CASSANENC. 
 
El Foment Deportiu Cassanenc, el Foment, celebra aquest 2014 els 50 anys de la seva 
fundació convertida en una de les entitats de referència a Cassà de la Selva. El Foment té, en 
l'actualitat, 710 socis i 300 esportistes federats de quatre seccions diferents: bàsquet, hoquei 
sobre patins, patinatge i tennis de taula. Francesc Nadal és el president des del 1990. 
 
La idea de crear un club poliesportiu va sorgir arran d'una tertúlia al cafè de Cal Sillé, ja 
desaparegut, en la qual va exposar-se la possibilitat de construir una piscina. Es va formar un 
primer grup de treball integrat per Narcís Negre, Martí Oller, Joaquim Tolosà i Josep Costa, 
entre d'altres. Periòdicament feien reunions a Ca la Conxa, al carrer Puigcogul, a les quals van 
incorporar-se Ricard Gispert, Narcís Anguila, Francesc Duch, Jordi Rovira, Francesc Nadal i 
Raül Carreras. El 2 de gener del 1965 es van aprovar els estatuts del Fomento Deportivo 
Casanense i es va escollir el blanc i el blau com els colors del club. 
 
La prioritat de la primera junta va ser buscar els ajuts per construir una piscina en uns terrenys 
cedits per l'Ajuntament a prop de la via. Un dels principals assessors del Foment va ser David 
Moner, actual president de la UFEC, que llavors era el delegat provincial de natació. El projecte 
del Foment, amb un pressupost de 3.177.986 pessetes –19.100 euros–, incloïa una piscina de 
33,3 x 16,6 metres, una piscina infantil, una pista poliesportiva de 20 x 40 metres i un edifici per 
als vestidors, el gimnàs, el bar i les oficines. 
 
El complex esportiu es va inaugurar de manera parcial el 17 de juny del 1967. La primera 
secció esportiva va ser la de natació, però el 1968, amb l'acabament total de les obres, s'hi van 
incorporar les seccions de bàsquet, hoquei sobre patins, handbol i tennis de taula. 
 
L'any 1980, la junta del Foment, presidida per Narcís Negre, va impulsar un nou projecte per 
cobrir la pista. Cinc anys després es va inaugurar l'actual pavelló, que és de propietat 
municipal. El 1992 es van modificar els estatuts i es va catalanitzar el nom de l'entitat. 



 
En vista del nombre creixent d'esportistes, l'Ajuntament va construir l'any 2000 una pista 
exterior al costat del camp de futbol. Sis anys després es va cobrir i, finalment, 
va acabar transformada en l'actual Pavelló Triple. 
 
Partits amb exjugadors, sopars i exposicions 
 
La celebració del cinquantè aniversari del Foment es concentrarà en dos períodes. El 21 de 
juny hi haurà una jornada en què es disputaran partits amb jugadors i exjugadors de les 
diverses seccions del club cassanenc. També hi participaran les seleccions catalanes 
masculina i femenina d'hoquei sobre patins. La jornada es tancarà amb un sopar de germanor. 
Per Santa Tecla, al setembre, es farà l'habitual presentació dels equips del Foment i 
s'inaugurarà una exposició sobre els 50 anys del club. L'entitat fa una crida als esportistes que 
han passat pel Foment perquè aportin material, com ara samarretes o fotografies. 
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